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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

8 augustus 2021 informeerde de Roosendaalse Lijst naar een mogelijke sluiting van

spoorwegovergangen in Nispen.

U gaf in uw antwoorden aan dat de spoorwegovergang in Essen aan de grensstraat NIET deel

uitmaakt van een mogelijke sluiting. Nader ondezoek van de Roosendaalse Lijst leert ons dat vanuit

Belgische bestuurlijke zijde de wens er is om de overweg grensstraat WEL te sluiten. Dit spreekt

elkaar tegen maar is van belang voor de verkeersroutes rondom Nispen.

De Roosendaalse Lijst heeft de volgende vragen:

1. Kunt u informeren bij de gemeente Essen of bij de Belgische spooruegen of er ook nagedacht

wordt over, of wensen zijn tot, sluiting van de spoorwegovergang aan de grensstraat? Kunt u ons op

de hoogte stellen van uw ingewonnen informatie?

ln uw vorige antwoorden sprak u van een verkennend ondezoek doorArcadis.

2. ls dit ondezoek inmiddels afgerond? Zo ja,watzijn de resultaten, kunt u ons deze toesturen, en

indien u er niet over beschikt kun u deze (of het rapport) dan opvragen bij ProRail en/of Arcadis? Zo

nee, wanneer wordt oplevering van het ondezoek verwacht en komt dit ondezoek dan tot de

beschikking van de gemeenteraad?

3. Wat is de gehele tijdsplanning van het project om spoorwegovergangen rondom Nispen te

sluiten? En hoe en wanneer zijn reactiemomenten vanuit de gemeentes Roosendaal en Essen hierin

een onderdeel en hoe en wanneer zijn inspraakmomenten van belangenorganisaties hierin een

onderdeel?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Kunt u informeren bij de gemeenfe Essen of bij de Belgische spoonritegen of er ook nagedacht
wordt over, of wensen zijn tot, sluiting van de spoonilegovergang aan de grensstraat? Kunt u ons op
de hoogte stetten van uw ingewonnen informatie?

Uit navraag bijde gemeente Essen blijkt dat de Belgische spoorwegen een streefbeeld van de
overwegen in Essen voor de lange termijn hebben. Voor de gemeente Essen is het sluiten van
overgangen echter onbespreekbaar zolang er geen sprake is van goede alternatieven in de vorm van
ongelijkvloerse voorzieningen voor hun inwoners en gebruikers van het station. Deze ongelijkvloerse
voorzieningen zijn nog niet in ontwikkeling en daarmee is het afsluiten van overwegen (dus ook de
Grensstraat) nu niet aan de orde. Gemeente Roosendaal blijft in contact met de gemeente Essen
over mogelijke ontwikkel ingen.

ln uw vorige antwoorden sprak u van een verkennend onderzoek door Arcadis.

2. ls dit onderzoek inmiddels afgerond? Zo ja, wat zijn de resultaten, kunt u ons deze toesturen, en
indien u er niet over beschikt kun u deze (of het rapport) dan opvragen bij ProRail en/of Arcadis? Zo
nee, wanneer wordt oplevering van het onderzoek verwacht en komt dit onderzoek dan tot de
beschikking van de gemeenteraad?

Het onderzoek is nog niet afgerond, we ven¡vachten dat dit in Q2-2022 gaat gebeuren. Wij zullen de
raad informeren over de resultaten.

3. Wat is de gehele tijdsplanning van het project om spoorwegovergangen rondom Nispen te
sluiten? En hoe en wanneer zijn reactiemomenten vanuit de gemeentes Roosendaal en Essen hierin
een onderdeel en hoe en wanneer zijn inspraakmomenten van belangenorganisaties hierin een
onderdeel?

Het is in dit stadium nog niet duidelijk of er sprake gaat zijn van sluitingen, dit moet uit het onderzoek
blijken. De gemeente Roosendaal zal in ieder geval actief in gesprek gaan met Prorail over de
resultaten en mogelijke consequenties. De noodzaak en vormgeving van inspraakmomenten voor
belangenorganisaties is afhankelijk van de resultaten van het onderzoek.
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